
برنامه انرژی هستهای ایران صلح
آمیز است

وزیر امور خارجه گفت: برنامه انرژی هستهای ایران همیشه صلح آمیز
بوده و خواهد بود؛ بنابراین چیزی به نام «نظامیسازی بالقوه» آن

وجود ندارد.

سید عباس عراقچی در صفحه مجازی خود نوشت: برنامه انرژی هسته ای
ایران همیشه تماما صلح آمیز بوده و خواهد بود. بنابراین اساساً

چیزی به نام «نظامیسازی بالقوه» آن وجود ندارد.

ما تحت فشار و ارعاب مذاکره نخواهیم کرد. ما چنین مذاکرهای را
حتی قابل بررسی هم نمیدانیم، موضوع آن هر چه میخواهد باشد.

مذاکره با قلدری و دستور دادن متفاوت است.

ما اکنون با سه کشور اروپایی – و به طور جداگانه با روسیه و چین
– در شرایط برابر و احترام متقابل در حال رایزنی هستیم. هدف
بررسی راههایی است برای ایجاد اعتماد بیشتر و شفافیت بیشتر در
مورد برنامه انرژی هستهای ایران در ازای لغو تحریمهای غیرقانونی.

در گذشته، آمریکا هرگاه در گفتمان خود نسبت به ایران با احترام
ً از احترام برخوردار شده است، و هر زمان که برخورد کرده متقابلا
موضع تهدید اتخاذ کرده با مقابله ایران مواجه شده است. هر عملی

را اجباراً عکسالعملی است.
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